
 

     
     
     

 

Svar på interpellasjon fra Folkets Stemme og KRF - 
helsestasjonstjenester 
 
Det vises til interpellasjon og tidligere politisk saker om helsestasjonstjenesten og 

beslutninger om lokalisering, varig og midlertidig   

 

• Det ble i sak 079/22 «Orientering om helsestasjonsdriften» beskrevet og 

vedtatt følgende; «Det er beskrevet i saken om helsestasjonstjenester at 

ambulante tjenester utover det som er i fast i helsestasjonsprogrammet ikke 

lar seg realisere før alle ansatte er samlet. Konsekvensen for innbyggere i 

Askim med å reise til Mysen kommer dermed tidligere enn når ny helsestasjon 

og ambulante tjenester er etablert. Det vil dermed bli en mellomperiode for 

innbyggere i Askim der de får helsestasjonstilbudet i Mysen før alle ambulante 

tjenester er opprettet.» 

• I september 2022 ble det etablert åpen helsestasjon i Askim og Trøgstad. 

Askim hadde åpen helsestasjon med 1 time pr uke i lokalene sammen med 

åpen barnehage. Åpen barnehage ble flyttet og det ble ikke videre drift av 

åpen helsestasjon i Askim på grunn av mangel på egnede lokaler og lite 

besøk. 

• Åpen helsestasjon er et drop inn tilbud for enklere råd og veiledning fra 

helsesykepleier og veiing av barn. Generelt er erfaringen at tilbudet om åpen 

helsestasjon blir lite benyttet. 

• Administrasjonen vil arbeide for å finne egnede lokaler for å ha åpen 

helsestasjon i Askim som tidligere i 2022, med 1-2 timer pr uke, forutsatt at vi 

finner nye egnede lokaler. Administrasjonen vil komme tilbake til 

Livsløpsutvalget med en orientering om dette arbeidet. 

• For min egendel vil jeg tilføye at det er en uttalt målsetting med sambruk i 

kommunen. Som en del av vurderingene som skal gjøres vil ordfører 

oppfordre administrasjonen til å se på mulighetene for å kunne nytte 

ungdommens helsestasjon som er lokalisert i Indre Østfold rådhus. Her er nå 

også Fact Ung lokalisert. Helsestasjonen for ungdom er åpen bare 10 timer i 

uka, så her bør det være muligheter. 



 

     
     
     

 

• Ser man på tidligere omtalte sak fra 2022, så legges det til grunn at tjenestene 

som ligger i Helsestasjonsprogrammet skal ytes som ambulante tjenester, og 

at spekteret av tjenester som ytes ambulant vil bli ytterligere utvidet når den 

nye Helsestasjonen på Mysen er på plass. Jeg tenker at orienteringen i 

Livsløpsutvalget bør si noe om hvilke tjenester utover 

Helsestasjonsprogrammet som bør gjøres ambulante. 

 


